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Dr. Kövér Lászl ó

az Országgyűlés elnöke részére

helyben

tárgy: írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Házelnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014 .
(II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján „Tényleg külföldi labdarúgó csapato t
vett Magyarország?"címmel írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Balo g
Zoltán miniszter úrhoz,

Tisztelt Miniszter Úr !

2015. szeptember 22-én bombaként robbant a hír, mely szerint a magyar kormány eg y
csíkszeredai labdarúgó klubot vásárolt (FK Csíkszereda) . A csapat edzője arról nyilatkozott a
román médiának, hogy tudomása szerint a magyar kormány eddig 4 millió eurót ruházott b e
az egyesületbe, illetve az általuk használt infrastruktúra fejlesztésébe . Az edző állítása szerint ,
tulajdonosként a magyar állam célja, hogy a csapat néhány éven belül bajnok legyen az ottan i
első osztályban. A csíkszeredai futball nem először került a figyelem középpontjába, hiszen
2013-ban a Puskás Akadémia és a Székelyföldi Labdarúgó Akadémia – Csíkszered a
képviseletében Mészáros Lőrinc és Szondy Zoltán írt alá együttműködési megállapodást.
Köztudomású, hogy Szondy Zoltán egyben az FK Csíkszereda elnöke is, és a megállapodás az
FK Csíkszereda honlapján is megtalálható . Természetesen a határon túli magyarok lakt a
települések szakmai tanácsadással történő támogatása teljes mértékben elfogadható (Min t
ahogy a magyar bajnokságban szerepl ő sportklubok szakmai és anyagi támogatása is a
szakszövetségek részérő l), azonban itt az adóforintok külföldi felhasználásáról lehet szó ,
melyrő l közvetlenül a kormány, vagy annak háttérintézményei döntöttek. Márpedig a hírek
szerint az FK Csíkszereda (illetve a vele szimbiózisban működő Székelyföldi Labdarúgó
Akadémia - Csíkszereda) el őbb 100 millió forint működési, majd 100 millió forint
infrastrukturális fejlesztési támogatást kapott.



Mindezek alapján a következő kérdésekkel fordulok Miniszter Úrhoz :

1, Megfelel-e a valóságnak az FK Csíkszereda edz őjének sajtóban megjelent állítása, mely
szerint a magyar állam tulajdonosként vagy támogatóként beszállt az FK Csíkszered a
finanszírozásába?

2, A magyar kormány, vagy minisztériumi háttérintézmények juttattak-e magya r
adóforintokat külföldi labdarúgó csapotoknak és/vagy akadémiáknak a 2010-15 közötti
időszakban? Ha igen, akkor kinek és milyen összegben ?

3, Az FK Csíkszereda együttműködési megállapodást kötött a Puskás Akadémiával, mel y
együttműködési megállapodás szövege az FK Csíkszereda honlapján is elérhet ő . Van- e
tudomásuk arról, hogy az állami támogatásnak számító TAO pénzekb ő l juttatott-e a Puská s
Akadémia az FK Csíkszeredának?

4, Köztudomású, hogy az FK Csíkszereda 100 millió forintnyi költségvetési támogatást kapot t
korábban a Bethlen Gábor Alapon keresztül, illetve közvetlenül 100 millió forinto s
támogatást kapott a költségvetési tartalék terhére ?

5, Ki hozta meg a támogatásról szóló döntést? Milyen célból támogatták az FK Csíkszeredát ?
Milyen elvárásokat fogalmaztak meg a kormány részér ő l a támogatás fejében?

6, Igaz-e, hogy a 100 millió forintos közvetlen állami támogatásból egy m űfüves pálya épül t
Csíkszeredán, a Márton Áron Gimnázium mögötti területen ?

7, Az említett műfüves pályát milyen arányban használják a gimnázium tanulói, illetve a
profitorientált egyesület igazolt versenyző i?

8,Mennyi használati díjat fizet a Székelyföldi Labdarúgó Akadémia – Csíkszereda, vagy az
FK Csíkszereda a pálya használatáért?

9, A magyar kormány, illetve annak háttérintézményei bármilyen formában támogatták-e a
csíkszeredai jégkorong egyesületeket (Csíkszeredai Sport Klub, illetve HC Csíkszereda )
2010-15 között?

Tisztelettel várom Miniszter Úr válaszát!

Szabó Szabja"-,-,

(független)

Együtt

Budapest, 2015 . szeptember 23 .
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